
    
    

 




 

Innkalling til møte i menighetsrådet 
 

 

 

Til menighetsrådets medlemmer som innkalling.  

Til varamedlemmer som orientering.  

 

 

Tid: tirsdag 19. juni ca kl 10.00 

Sted: Oksfjord kapell (OBS! Merk møtested) 

 

Møtet settes etter at generalforsamlingen i Nordreisa Menighetsbarnehage AS er avsluttet. 

 

Saksliste:  

 

  Fellesrådssaker 

Sak 15/18: Godkjenning av protokoll av 17. april 2018 og 4. mai (U.off) 

Sak 16/18: Referatsaker 

- Innkomne brev 

Sak 17/18: Orienteringssaker 

- Status nytt ringeanlegg til Nordreisa kirke 

- Dreneringstiltak på Nordreisa kirkegård 

- Pålegg om installering av AMS-måler på flomlys i Rotsund 

- Arbeidsmiljøet i Nordreisa sokn (U.off) 

 

Menighetsrådssaker 

Sak 18/18: Valg av altervin 
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Nordreisa Menighetsråd    

Møtebok    

 

Dato: Arkivnr: Saksbehandler: 

6. juni 2018  Gerd H Kristiansen 

   

 
Overskrift på saken: 

Godkjenning av protokoller av 17. april og 4. mai (U.off) 

 

Vedlegg: Utskrift av protokoll av 17. april 

 

 

 

Innstilling til vedtak: 

 

Protokollene godkjennes 

 

 



 




 

Protokoll 17.04.18 

 

 

 

 

 

Fra møte i: Nordreisa menighetsråd 

 

Møtedato: 17. april 2017 

Møtested: Kirkebakken, undervisningssalen 

Av faste representanter møtte: Olaf Hunsdal, Eli-May Grønlund, Anne-Grethe Eng, 

Roy Hansen 

Av vararepresentanter møtte: Marit Rundhaug 

Følgende hadde forfall: Tore Elvestad, Tor-Arne Isaksen og Øyvind Evanger 

Fra administrasjonen møtte: Kirkeverge Gerd H. Kristiansen 

Innkallingen: ingen merknader – innkallingen godkjent 

I samsvar med utsendt saksliste forelå følgende saker til behandling: 

Fra sak 6/18 til 14/18    Tilleggssaker: 15/18 

Åpning med salmesang og fadervår 

 

 

 

Protokollunderskrivere: 

 

 

 

---------------------------------------    ---------------------------------------- 

Anne-Grethe Eng      Eli-May Grønlund  

      

 

 

 

---------------------------------------                                     ------------------------------------- 

          Møteleder            Sekretær   

 

  

 

 

 



 

 

Fortløpende vedtak fra møte i Nordreisa menighetsråd 17. april 2018 

Møtet ble avholdt på Kirkebakken 

 

Sak 6/18: Godkjenning av protokoll av 30. januar 2018 

Vedtak – enstemmig:  

- Protokoll godkjent. 

 

 

Sak 7/18 Referatsaker 

Vedtak - enstemmig 

- Referatsakene og påfølgende diskusjon tas til orientering. 

- Til neste møte lages det sak om trosopplæringsarbeidet. 

 

 

Sak 8/18 Orienteringssaker 

Kirkevergen orienterte om 

- Bemanningssituasjonen 

- Oksfjord kapell – vann og sanitær 

Vedtak – enstemmig: 

-  Orienteringssakene og påfølgende diskusjon tas til orientering 

 

 

Sak 9/18 Årsregnskap 2017 

Vedtak – enstemmig:  

  

1. Framlagt årsregnskap for 2017 med et regnskapsmessig mindreforbruk på drift på kr     

271.828,63, og et regnskapsmessig resultat på investering i balanse godkjennes.  

2. Overskuddet på driftsregnskapet disponeres med kr 199.630,21 til nedbetaling av tidligere 

års merforbruk og kr 72.198,42 til disposisjonsfond.  

3. Regnskap og årsmelding oversendes KomRev Nord IKT for revisjon.  

 

 

Sak 10/18 Årsmelding 2017 

Vedtak – enstemmig:  

- Årsmelding for 2017 godkjennes og legges ved årsregnskapet for 2017 
 

 

Sak 11/18 Anskaffelse av nytt orgel til Rotsund kapell 

Vedtak – enstemmig: 

 

1. Kirkevergen delegeres myndighet til å gå videre med anskaffelse av orgel til Rotsund 

kapell innenfor en samlet ramme på 1 million kroner under forutsetning av at 

lånesøknad blir innvilget. 

2. Søknad om kommunal garanti til et låneopptak på inntil kr 500.000,- oversendes 

Nordreisa kommune. 

3. Søknad om godkjenning av låneopptak på inntil kr 500.000,- oversendes 

bispedømmerådet. 

 

Sak 12/18 Utleie av Nordreisa kirke 16. september 2018 



 

Forslag fra Olaf Hunstad – enstemmig vedtatt  

- Søknaden innvilges  

 

Sak 13/18 Utleie av Nordreisa kirke til konfirmasjon 

Vedtak - enstemmig:  

- Søknaden avslås 

 

Sak 14/18 Takkemarkering for frivillige 

Vedtak - enstemmig:  

- Menighetsrådet støtter intensjonene og ønsker å holde en takkemarkering høsten 

2018. 

- Det settes ned en festkomite for å utarbeide de videre rammene for markeringen. 

Marit Rundhaug oppnevnes til festkomiteen som menighetsrådets representant. 

Kapellforeningene bes om å oppnevne 1-2 medlemmer hver til komiteen. Kirkevergen 

har sekretariatsansvar. 

 

Sak 15/18 Avskjedsmarkering for prosten 

Forslag fra Olaf Hunsdal – enstemmig vedtatt: 

- Menighetsrådet vil markere Hans Erik Schjøths avgang. Menighetsrådet ber 

kirkevergen ta kontakt med biskopen og Schjøth for å avklare praktiske forhold 

vedrørende dette. Menighetsrådsleder samarbeider med kirkevergen om 

gjennomføringen. 
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Nordreisa Menighetsråd    

Møtebok    

 

Dato: Arkivnr: Saksbehandler: 

6. juni 2018  Gerd H Kristiansen 

   

 
Overskrift på saken: 

Referatsaker 

 

Vedlegg: 

 

 Brev vedr Oksfjord kapellforening 

 Brev vedr prostens avgang 

 Brev om montering av AMS-måler 

 

 

Innstilling til vedtak: 

 

Referatene tas til orientering  

 

 













 
 

 

Ymber AS 
Bjørklysvingen 3 

9152 Sørkjosen 

Tlf: 77 77 04 00 
 
E-post:  kunde@ymber.no 

Web:  www.ymber.no 

Org.nr: NO 914 678 412 MVA 

 

Strømmåler på umålte anlegg 
Ymber AS er i full gang med installasjon av målere og vi vil bare informere om at det også 
må installeres målere på deres umålte flomlysanlegg også. Det betyr at dere som kunde/eier 
av flomlysene må klargjøre for måling slik at Ymber kan montere AMS måler. Ymber ber 
derfor om at dere sender oss fremdriftsplan for arbeidet med å gjøre klart for måling av deres 
flomlysanlegg. Vi ber om tilbakemelding fra dere innen 9.7.18. 
 
Forskriftstekst 
Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) har besluttet at alle strømkunder i Norge skal få 
montert automatisk strømmåler innen 1. januar 2019. NVE fastsatte 24.juni 2011 ny 
forskriftstekst i «forskrift 11. mars 1999 nr. 301 om måling, avregning og samordnet 
opptreden ved kraftomsetning og fakturering av nettjenester»  

I denne forskriften ble kapittel endret til følgende: 
 

Kapittel 4. Avanserte måle- og styringssystem 
§ 4-1. Plikt til å installere AMS 
Nettselskap skal i hvert enkelt målepunkt installere AMS. 

Nettselskapene har ikke plikt til å installere AMS dersom: 

a) forbruket i målepunktet er lavt og forutsigbart, 
b) installasjonen er til vesentlig og dokumenterbar ulempe for sluttbruker. 

Dersom nettselskap og sluttbruker er uenig om installasjon av AMS, kan saken fremlegges for 
Norges vassdrags- og energidirektorat til avgjørelse. 

Norges vassdrags- og energidirektorat kan dispensere fra nettselskapenes plikt til å installere 
AMS i særlige tilfeller. 

 
I deres tilfelle kan dette være aktuelt for noen målepunkt at det er veilys kretser som har få 
armaturer og dermed kommer under grensen som er i bokstav a) i §4-1. 
Olje- og Energidepartementet har i vedlagt brev konkretisert at grensen for 
lavt og forutsigbart forbruk er 2000 kWh i årlig forbruk. Dersom dere søker 
fritak for noen av veilyskretsene ber vi om tilbakemelding om dette. 
Da må vi få oppgitt hvor det gjelder, hvor mange lysarmaturer og installert 
effekt i hvert veilys. 

Nordreisa Sokn 
Lundevegen 
9151 Storslett                                                                                    Sørkjosen, 07.06.2018 
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Kostnader 
I forbindelse med installasjon av strømmålere for veilys så står dere som anleggseier for alle 
kostnader for å klargjøre for måling for alle målepunkt. Ymber dekker kostnader for selve 
måleren og montasje av måler i alle målepunkt. 
 
Dere betaler i dag et årlig fastledd for alle veilysene som for 2018 er kr. 4900,- eks. mva 
inkludert 800,- i Enova avgift. Når veilysene nå blir målt betyr det at det blir flere målepunkt 
og dermed flere fastledd for dere som kunde. Ymber har opprettet ny tariff for målte veilys 
som for 2018 er kr 800,- eks. mva. inkludert kr. 800,- i Enova avgift. 
 
Installasjon av ny AMS måler 
På bakgrunn av forskriftsvedtak og informasjon fra NVE ber vi om at det klargjøres for 
installasjon av strømmåler for alle veilysanlegg innen 1.12.2018 slik at Ymber har muligheten 
til å montere strømmålere.  Frist for installasjon av strømmåler settes til 1.12.2018. 
 
Anlegg som ikke har måler med AMS kommunikasjon vil få et årlig gebyr for å håndtere 
manuell innsamling av målerverdier. Styret i Ymber vedtok 1.12.2017 et «Årlig gebyr for 
anlegg uten AMS kommunikasjon» på kr. 600,- per anlegg. Dersom dere etter fristens utløp 
ikke har måler med AMS kommunikasjon vil gebyret påløpe. 
 
Har dere spørsmål i saken er det bare å ta kontakt så skal vi hjelpe så godt vi kan Er det 
behov for møter i saken så stiller Ymber gjerne i møte med dere om ønskelig. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
 
Jim Bratland 
Ymber AS 
 
 
Vedlegg: 

1. Forskriftsendringer knyttet til AMS – 2000 kWh 



 

 

 

Postadresse Kontoradresse Energi- og vannressursavdelingen       Saksbehandler 

Postboks 8148 Dep Akersgata 59 Kirsten Grebstad 

22246354 0033 Oslo 

http://www.oed.dep.no/ postmottak@oed.dep.no Sentral:  22 24 90 90 Org. nr. 977 161 630   

 

 

 

 

Norges vassdrags- og energidirektorat 

Postboks 5091 Majorstuen 

0301 OSLO 

  

 

 

      

Deres ref. Vår ref. Dato 

201208017 10/1010-      

 

 

Forskriftsendringer knyttet til AMS 

Det vises til Norges vassdrags- og energidirektorats (NVE)brev av 13. mars 2013 med 

vurdering av nødvendige forskriftsendringer for utsatt frist av AMS.  

 

Nærmere om NVEs forslag 

NVE foreslår å endre forskrift av 11. mars 1999 nr 301 om måling, avregning og samordnet 

opptreden ved kraftomsetning og fakturering av nettjenester (avregningsforskriften) § 4-7 slik 

at fristen for å installere AMS settes til 1. januar 2019. Samtidig foreslår NVE å fjerne kravet 

om at 80 prosent av målerne skal være installert ett år før den endelige fristen.  Videre foreslår 

NVE å harmonisere endringer i kravene om rapportering til NVE med den nye tidsfristen.   

 

Når det gjelder unntak fra forskriften, anbefaler NVE å ta bort formuleringen “svært” i § 4-1 

andre ledd bokstav a som unntar nettselskapet fra plikten til å installere AMS dersom 

“forbruket i målepunktet er svært lavt og forutsigbart”. NVE har tidligere antydet en 

veiledende grense på 1000 kWh per år for hva som kan regnes som svært lavt forbruk. 

 

NVE presiserer at betingelsen for unntak må være at forhold ved målepunktet gjør at nytten 

ved AMS ikke står i forhold til kostnadene. Nettselskapene plikter å foreta en samlet kost-

/nytteanalyse for slike tilfeller. NVE presiserer videre rutinene for behandling av klager fra 

kunder som er uenige med nettselskapet. NVE foreslår nå en enklere praksis for 

dokumentasjon av nytte og kostnader i målepunkt med forventet årlig forbruk under 2 000 

kWh, i stedet for 1000 kWh.   

 

Arbeidet med et felles nordisk sluttbrukermarked tilsier at prosessene rundt innføring av 

datahuber i Norden bør koordineres. NVE understreker likevel at datahuben i hvert land må 

tilpasses nasjonalt regelverk og at norske myndigheter må kunne regulere datautveksling og 

forretningsprosesser. NVE mener at det overordnede ansvaret for slike tjenester i Norge må 

ivaretas av en norskregistrert virksomhet.  

 

Statnett er som avregningsansvarlig gitt ansvaret for utvikling av datahuben. NVE mener at 
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Statnett som en del av sitt mandat må ha mulighet til å velge den mest kostnadseffektive 

løsningen. NVE viser til at Statnett allerede har kartlagt muligheter for samarbeid med 

Energinet.dk.  

 

NVE er opptatt av at arbeidet med datahuben kan komme raskt i gang og ønsker å sende et 

brev til Statnett med en redegjørelse for premissene for det videre arbeidet.   

 

Departementets vurdering 

Departementet mener at en utsettelse på to år er hensiktsmessig.  

 

Departementet er enige i at en avgjørelse fra nettselskapet om å unnta et målepunkt fra AMS 

må baseres på en vurdering av nytte og kostnader. Dette er viktig for å sikre en 

kostnadseffektiv løsning.  

 

Videre mener departementet at det er viktig at kunden informeres dersom det ikke skal 

installeres AMS og at avgjørelsen begrunnes. Det er også viktig at kunden har mulighet til å 

påklage avgjørelsen. I en slik klage vil kunden kunne redegjøre for særskilte forhold av 

betydning for avgjørelsen. Departementet mener slike forhold bør tillegges vekt når klagen 

behandles.  

 

Fordi nytten ved AMS forventes å være høyere ved høyere forbruk, er det rimelig at kravene 

til dokumentasjon fra nettselskapet relateres til dette. Departementet registrer at NVE nå 

foreslår en enklere dokumentasjonspraksis for kunder med forbruk under 2000 kWh perår. 

 

Departementet påpeker at også kunder som ikke får installert AMS vil ha en viss nytte av de 

samlede virkninger av AMS på kraftsystemet som helhet. 

 

Konklusjon 

Departementet deler NVEs vurderinger i brev av 13. mars 2013 og støtter forslaget til 

endringer i avregningsforskriften. 

 

Departementet er enige i at framdrift i datahub-prosjektet er viktig for innføringen av AMS og 

for et nordisk sluttbrukermarked, og støtter at NVE nå sender et brev til Statnett med 

premisser for det videre arbeidet. 

 

 

 

 

Etter departementets vurdering bør sentrale premisser være at det legges vekt på effektive 

løsninger og at det søkes etter nordiske løsninger. Det er også viktig å sørge for at bransjen 

involveres på en god måte i prosessen.  

   

Departementet ber om å holdes løpende orientert om utviklingen i det videre arbeidet med 

datahuben.  

 

 

 

Med hilsen 
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Kjell Grotmol (e.f.) 

avdelingsdirektør 

 Henriette Nesheim 

 underdirektør 
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Nordreisa Menighetsråd    

Møtebok    

 

Dato: Arkivnr: Saksbehandler: 

12. juni 2018  Gerd H Kristiansen 

   

 
Overskrift på saken: 

Orienteringssaker 

 

Orienteringer:  
 

 Status nytt ringeanlegg til Nordreisa kirke 

 Dreneringstiltak på Nordreisa kirkegård 

 Pålegg om installering av AMS-måler på flomlys i Rotsund 

 Arbeidsmiljøet i Nordreisa sokn (u.off.) 

 

 

 

Innstilling til vedtak: 

 

Orienteringer og påfølgende diskusjon tar til orientering 
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Nordreisa Menighetsråd    

Møtebok    

 

Dato: Arkivnr: Saksbehandler: 

4. juni 2018  Gerd H Kristiansen 

   

 
Overskrift på saken: 

Valg av altervin 

 

Innstilling til vedtak: 
 

 Det benyttes hvit, avalkoholisert altervin ved nattverd i Nordreisa sokn. 

 

Saksopplysninger: 
 

I Alminnelige bestemmelser for Ordning for hovedgudstjeneste heter det i pkt 34: 

 

Hvilken som helst type ren, vanlig druevin – hvit eller rød – kan benyttes til nattverden. Det 

kan også benyttes alle typer avalkoholisert vin. Menighetsrådet avgjør hvilken type vin som 

skal benyttes. Vin som ikke er avalkoholisert, kan blandes med opptil 50 % vann, dersom 

menighetsrådet vedtar det. 

 

Så vidt kirkevergen kan bringe på det rene har ikke menighetsrådet tidligere tatt stilling til 

hvilken type vin som skal benyttes til nattverd i soknet. For om lag 20 år siden tok soknet etter 

initiativ fra daværende kapellan Kenneth Andersen i bruk hvit i stedet for rød vin, fordi den 

røde vinen satte flekker på kirketekstilene som ikke lot seg fjerne. Denne våren har 

fungerende sokneprest i samråd med kirkestaben tatt i bruk avalkoholisert vin etter samtaler 

med konfirmanter som opplevde det vanskelig å gå til nattverd dersom man ble servert 

alkoholholdig altervin. Myndigheten til å beslutte hvilken type vin som skal benyttes ligger 

likevel hos menighetsrådet. 

 

De praktiske hensynene som ligger bak valget av hvit framfor rød vin er åpenbare. I valget 

mellom alkoholholdig og avalkoholisert vin legger kirkevergen stor vekt på ungdoms egne 

tilbakemeldinger på bruk av alkoholholdig vin som uventet og negativt. Det er videre kjent at 

menigheter andre steder i landet har hatt diskusjoner knyttet til en eventuell tenningseffekt hos 

alkoholikere som et mulig hinder for å delta i nattverdsfellesskapet. 

 

Kirkevergen er kjent med at det kan være teologisk uenighet knyttet til spørsmålet om 

alkoholholdig eller avalkoholisert altervin. Når de alminnelige bestemmelsene legger til grunn 

at beslutningsmyndigheten er lagt til menighetsrådene, ikke til forrettende prest, antar 

kirkevergen likevel at den teologiske uenigheten ikke skal være styrende for menighetsrådets 

vurdering. 
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